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LAPSZÁMUNKBÓL:

Közmeghallgatás
Első alkalommal tart közmeghall-
gatást az új városvezetés, az előre 
beküldött kérdéseket november 13-
ig várják. Írunk arról is, kik az új 
képviselőtestület tagjai, illetve, hogy 
eddig milyen döntéseket hoztak.. 

5. és 8–9. oldal 

Újra forog
Valóban visszatérni látszik az élet az 
erőműbe: biomasszáról, próbaüzem-
ről, termelésről és buszjáratokról is 
szól az új üzemeltető, a Veolia-cso-
port üzenete  a 7. oldalon 

A „ház”
Nem csak a teljes novemberi prog-
ramjaival van itt, de a kultúra tá-
mogatásáért is köszönetet mond lap-
számunkban a KFMKK.  

3. és 6. oldal 

Véradás lesz
november 11-én, hétfőn délután 2 és 
4 óra között a Táncsics Mihály Óvo-
dában, a Mester utca 1-ben. 
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Újabb fontos megállójához érkezett a Majki Kamalduli 
Remeteség azzal a pályázattal, mellyel ismét a város-
hoz kerülhet az épületegyüttes.
Bár a részletek még nem ismertek, de biztosan szá-
mos lehetőséget és kötelezettséget is hoz magával, 
ha megvalósul az átadás.



Dobogó közelében a medvék 
– szezonösszefoglaló 

Az elmúlt időszak meglehetősen 
mozgalmasra sikerült az Oroszlány 
Bears amerikai focistáinak életében. 
A folyamatos edzések mellett a csapat 
több fronton is szerepel, legutóbb az 
Országos Flag Futball Bajnokság rá-
játszásába jutottak az oroszlányiak, 
úgyhogy még korántsem jött el a pi-
henés ideje. Varga Tamás tanítványai 
három fordulós kupasorozatban vet-
tek részt, a sportág ismertebb, úgyne-
vezett „tackle”, vagyis ütközős szaká-
gában. A gyulai Viharsarki Vitézek, a 
Baja Raiders, valamint a Divízió 1. idei 
bajnoka, a Szeged Guardians voltak a 
medvék ellenfelei. Az első megméret-
tetés mindenképp kiemelendő, hiszen a 
regnáló első osztályú bajnokcsapat Sze-
ged elleni siker komoly fegyverténynek 
számít, de a hazai mérkőzés (amelyet a 
pálya hiány miatt Várgesztesen rendez-
tek), és a bajai kupanap is remek erő-
mérő volt. A húsz év átlagéletkort sem 
elérő oroszlányi keret értékes tapasz-
talatokat szerzett. Az úgynevezett flag 
futballban az országos bajnokság cso-
portküzdelmeit követően, hat mérkő-
zésen elért négy győzelmének köszön-
hetően a legjobb nyolc csapat közé, a 
rájátszásba jutott az oroszlányi csapat, 
így készülhet a bajnoki döntőre, ame-
lyet október 26-án tartanak Dabason. 

Nem mellesleg az amerikai foci kon-
takt nélküli, kispályás változata (flag 
futball) 2028-tól az Olimpiai Játékok 
hivatalos programjában is szerepel. 
Emellett az utánpótlásban szintén fo-
lyik a munka. A 13 év alattiak támoga-
tói családi napokon és felkészülési mér-
kőzéseken szerepeltek. Egy, a 19 éven 
aluliak számára kiírt toborzón is részt 
vettek a Bears játékosai, és „hab a tor-
tán”, hogy a dán együttes ellen készü-
lő magyar válogatott keretbe meghívót 
kapott Molnár Márk, az oroszlányiak 
fiatal tehetsége. 
Korántsem készülnek téli álomra a 
medvék, akik továbbra is várják a je-
lentkező lányokat, fiúkat, kicsiket, na-
gyokat a csapatba, hiszen a következő 
évekre is komoly terveik vannak.
Október 26-án Diósdon rendezték 
meg az ország nyolc legjobb flag foot-
ball csapata részvételével a bajnoki rá-
játszást. Itt az Oroszlány Bears végül a 
hetedik helyen zárt, a bajnoki címet a 
Budapest Cowbells szerezte meg. – Azt 
kell mondanom, hogy a pohár inkább 
félig üres, mint teli – kezdte a bajno-
ki rájátszást követően Varga Tamás, az 
oroszlányiak szakosztályvezetője, aki 
hozzátette: – A bajnok Cowbellsen kí-
vül szinte az összes rájátszásba jutott 
csapattal megmérkőztünk. Ki merem 

jelenteni, hogy a csapatunk tehetségét 
és tudását tekintve a dobogón is végez-
hetett volna. Ez volt a célunk a diósdi 
döntőt megelőzően, de végül csak az 
utolsó meccsünkön tudtunk olyan tel-
jesítményt nyújtani, amely győzelmet 
ért, ez viszont mindössze egy szépség-
tapaszra volt elég. – Varga Tamás azt is 
elárulta, mi hiányzott egy érmes helye-
zéshez: – Több összetevője van, hogy 
nem sikerült a dobogón végezni. A csa-
pat átlagéletkora nagyon fiatal, húsz 
év körül van. Ez nyilván tapasztalat-
lansággal, néha szeleburdisággal, már-
már fegyelmezettlenségnek is értékel-
hető hozzáállással párosul. A srácok fi-
zikálisan készen vannak a magas szin-
tű teljesítményre, de életkoruknál fog-
va a türelem és a megfontolt játék nem 
a legerősebb oldaluk. Néha „szuper-
hős” fokozatba állítják magukat és egy-
egy általuk kulcspillanatnak érzett szi-
tuációban túl nagy rizikót vállalnak. 
Ezeken a momentumokon több mér-
kőzésen is rajtavesztettünk, ennyi hi-
ányzott. Azonban, ha visszatekintünk 
a bajnokság egészére, dicséret illeti a 
csapatot a tíz mérkőzésen aratott hat 
győzelemért, és hogy a végére sem zu-
hantak össze, hanem a 7. helyet azért 
behúzták. – A szakosztályvezető ki-
emelte: – A legjobb négy amúgy köny-
nyen elérhető lett volna, hiszen a ne-
gyeddöntőre az ellenfél a megengedett-
nél kevesebb játékossal érkezett. A ver-
senykiírás szerint le sem kellett volna 
játszanunk a mérkőzést, de a fair-play 
szellemében jártunk el, vesztünkre, hi-
szen 13:32-es vereséget szenvedtünk a 
Budapest Titans-től. Nem beszélve ar-
ról, hogy az egyik legjobbunk, Molnár 
Márk az U19-es válogatott edzőtáborá-
ban készült a döntő ideje alatt, aminek 
egyébként nagyon örülünk és büszkék 
vagyunk rá!
A felnőtteknek nagyjából véget ért a 
szezon. Az U13 korosztálynak még ter-
vezünk mérkőzést. Végül a már szoká-
sos évzáró, a Bears családdal. Addig-
ra a vezetőséggel és a támogatóinkkal 
– akiknek ezúton is köszönjük a segít-
ségüket – szeretnénk átbeszélni az idei 
tapasztalatokat és a következő idény le-
hetőségeit.
Az összefogaló az oroszlany.hu webol-
dalon is olvasható. 
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Oroszlány képzőművészei: Nyári Irén

Roma származású festőművész, 1958. 
szeptember 28-án Császáron szüle-
tett. Szülei korai halálát követően ne-
velőszülőknél nőtt fel, akik mélyen val-
lásos emberek voltak, amely felnőttkori 
életére, festészetére is nagy hatást gya-
korolt. Sokat segített a házkörüli mun-
kákban, ezért sok új ruhát vásároltak a 
kislány Irénkének, de egy valamit soha-
sem érzett igazán, nevelőszülei szerete-
tét. Zárkózott felnőtt vált belőle, életé-
ben nagy változást jelentett, hogy har-
mincéves korában felfedezték rajzte-
hetségét. Az oroszlányi képzőművész 
kör vezetőjének, Zámbó Kornél festő-
művész nek sikerül kihoznia belőle a 
rejtett emlékeket, és arra biztatta, hogy 
ezeket vigye vászonra. 

Buna Konstantin festőmű-
vész pedig arra ösztönöz-
te, hogy a cigányság világát 
fesse meg. Képei olyan bel-
ső erőről, sok lemondásról 
és elhivatottságról vallanak, 
amelyben bemutatja a roma 
nők elfoglalt helyüket a ci-
gány közösségekben és a ha-
gyományos női szerepkörét 
a tradicionális normákban. 
Istenbe vetett hite soha nem 
változott, bármilyen nehéz-
ség, rossz is érte az élete so-
rán.
Nyári Irén első kiállítása 
1990-ben került sor, ek-
kor állított ki először az 
oroszlányi polgármeste-
ri hivatalban. Munkáival 
Budapestre is eljutott a 

Balázs János Galériába, a Fészek Mű-
vészklubba, a Néprajzi Múzeumba és 
Magyarország több vidéki városába, 
köztük Celldömölkre, Dorogra. Fest-
ményeivel nemcsak a hazai közön-
séghez jutott el, hanem külföldre is 
több alkalommal meghívták, példá-
ul Németországba, Ausztriába.
Bekapcsolódott a Cigány Ház al-
kotótáborainak munkájába és azok 
csoportos kiállításaiba. Több képe 
szakrális csoportos kiállításokon 
szerepelt.
A 2009-es Cigány festészet című rep-
rezentatív albumba tizenhárom olaj-
festményét válogatták be. Műfaját te-
kintve tájképeket, életképeket, vallá-
si képeket és csendéleteket festett. 

Nyári Irén naiv festészetével, sokszínű 
ábrázolásával ad betekintést a saját, il-
letve roma kultúrába. 2023 -ban bekö-
vetkezett halálával kevesebb lett az az 
alkotó közösség, amelynek fontos részt-
vevője volt Nyári Irén.
Köszönetünket fejezzük ki Dorsich Má-
tyásnak, hogy a saját gyűjteményében 
található Nyári Irén által készített fest-
ményekről készült képek a cikkben sze-
repeljenek.

Összeállította és a fotókat készítette:  
Bogár Ildikó közművelődési munkatárs 

Kölcsey Ferenc Művelődési Központ 
és Könyvtár

2024. NOVEMBER04

EGÉSZSÉGÜGYI BÁL
2024. november 23. 19 óra • Oroszlány Bányász Klub és Rendezvényház (Oroszlány, Táncsics u. 1.)

Fellépnek Oroszlány reménységei: 
Pataki Csaba, a Kadarka Táncsoport tagja; a Silhouette Dance és Boldog Zsófia énekes.

Zene: Minka József és Máté Péterre emlékező zenekar

A bál fővédnöke: Takács Károly polgármester
A bál keretében adja át támogatását a rászorultak részére a Dr Balogh Tibor Egészségügyi Alapítvány. 

A belépőjegy ára 100 Ft/fő, mely tartalmazza: welcome drink, 3 fogásos vacsora, 24 órakor töltött-
káposzta, 2 óráig élő zene 

JEGY IGÉNYELHETŐ:
Szakorvosi és Ápolási Intézet titkárság; Bányász Klub; email: drbaloghtibor.alapitvany@gmail.com; 

és a 20/4378925 telefonszámon.

Minden érdeklődött szeretettel várunk!



M E G H Í V Ó 
Oroszlány Város 

Önkormányzatának Képviselő-
testülete  

2024. november 14-én (csütörtökön) 
16 órakor 

KÖZMEGHALLGATÁST
tart, amelyen a lakosság és a helyben 

érdekelt szervezetek képviselői a 
helyi közügyeket érintő kérdéseket 

és javaslatot tehetnek. 

A közmeghallgatás helye: 
Oroszlányi Közös Önkormányzati 

Hivatal I. emeleti tanácsterme  
(Oroszlány, Rákóczi Ferenc út 78.) 

A közérdekű kérdések és javaslatok előze-
tesen leadhatók 2024. október 31. és novem-
ber 13. között az Oroszlányi Közös Önkor-
mányzati Hivatal információs szolgálatánál 
(Oroszlány, Rákóczi F. út 78. földszint) elhe-
lyezett gyűjtőládában, illetve elektronikusan 
a jegyzo@oroszlany.hu e-mail címre meg-

küldve. 

Kérem Oroszlány város 
érdeklődő polgárait, közösségeit, 

a társadalmi szervezeteket, 
hogy a közmeghallgatáson minél 

nagyobb számban 
megjelenni szíveskedjenek! 

Oroszlány, 2024. október 30. 

Takács Károly 
polgármester

Idéntől télen is nyitva a Bányászati Múzeum: a téli 
hónapokban szerdától vasárnapig 10–16 óra között 
várja a látogatókat, csupán az év végén tartanak 
néhány napos szünetet.

Zajlik a borbálai, „Gizella” néven ismert buszmegál-
ló és környezetének felújítása. A járda már készen 
van, de a buszmegálló felépítmény is új lesz.

A Malom-tóban lakó hódot korábban már üdvö-
zöltük újságunkban, és azóta is köszöni, jól van. A 
család pontos létszámáról továbbra sincs informá-
ciónk, de képen látható hódgáttal már egy kapcso-
lódó vízfolyáson is letették névjegyüket.

Felavatták Dr. Bende Katalin az Oroszlányi Szakor-
vosi Rendelőintézet volt igazgatójának emléktáblá-
ját. Az eseményen volt kollégái és betegei is meg-
emlékeztek róla.
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Kultúra mecenatúra 
Oroszlányban II.

Az idei június számban jelent meg 
címmel egy rövid kis írás ugyanez-
zel a címmel, amelyben azon mor-
fondíroztam, hogy talán kialakuló-
ban van egy örvendetes tendencia, 
városunkban. Ugyanis igen sok fel-
ajánlás, támogatás érkezett a KFM-
KK programjainak támogatásának 
érdekében. Nem kívánom ismét fel-
sorolni ki mindenki biztosított je-
lentős támogatást tett felajánlást ré-
szünkre nyár elejéig. A cikk konklú-
ziója akkor az volt, hogy hozzávető-
legesen tíz millió forintnyi plusz tá-
mogatást kapott a város kultúrája. 
Nos azt kell mondanom – erő-
sen örvendezve –, hogy a második-
félévben is sokan segítettek. Hét 
alkotással bővült a Kölcsey Ferenc 
Művelődési Központ és Könyvtár 
képzőművészeti gyűjteménye. A 
felajánlott képek főtémája Oroszlány 
város utcái, épületei, és Majk. Az al-
kotó a képein keresztül megmutatja 
a város, és környezete iránti szerete-
tét. Köszönetünket fejezzük ki ezért 
az alkotónak, Fazekas Csillának.
Lazók Zoltán keretéből hangszertá-
mogatást biztosított a Kale Lulugyi 
zenekarnak, evvel is elősegítve, hogy 
országszerte jó hírét vigyék Orosz-
lánynak és a roma zene minőségi 
megszólaltatásának.
Augusztusban ismét két festményt 
kapott intézményünk, ame-
lyek Szabóné Mákos Margit 
festőművész alkotásai. Ezért 
fejezzük ki köszönetünket Né-
meth Imelda adományozónak 
Három képviselő is támoga-
tást biztosított a 70 éves város 

képzőművé-
szetét megje-
lenítő francia 
kártya meg-
valósulását 
elő segí ten-
dő. Köszö net 
ezért Babai 
Já nos kép vi se-
lő úr nak, Ba-
ráth Do mon-
kos úr nak. 
Olyan ko moly 
fel aján lás ér-
ke zett Szé kely 
An tal kép-
vi se lő Úr tól, 

hogy a kártya megjelente té sén túl 
még az adventi rendezvények szpon-
zorálására is bőven marad. Ezeken 
túl érkezett még festmény felaján-
lás is Bárdos József festőművész szep-
temberben egy nagyon szép képpel 
támogatta intézményünk gyűjtemé-
nyét. Ezeken túl is számos felaján-
lásnak örülhetünk számos virágot 
kaptunk, amelyeknek – és a könyv-
tárosok gondos ápolásának hála – a 
könyvtári részleg érezhetően „kizöl-
dült”. A nyáron kialakított retró te-
remben is sok olyan tárgy van, ame-
lyeket a tulajdonos önzetlen felaján-
lásának köszönhetően tudunk be-
mutatni, íly módon felidézve egy 70-
es 80-as évekre jellemző miliőt. 
Ezek után soraimat ugyanúgy zá-
rom, mint júniusban: köszönet az in-
tézmény nevében azért, hogy ilyen 
sokan és ilyen sokféle módon segí-
tették elő 2024-ben Oroszlány kultu-
rális életének fejlődését!

Körtvélyfáy Zoltán  
KFMKK igazgató  

kulturális szakértő 

(Balra fenn: Bárdos József festmé-
nye. Fazekas Csilla alkotása, Szabó-
né Mákos Margit, néhány kártyalap 
a tervezett Oroszlány képzőművé-
szete 70’ römi kártyából)
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Teltház az erőműben, visszatértek a szakemberek OroszlánybaTeltház az erőműben, visszatértek a szakemberek Oroszlányba
Novemberben próbaüzemmel tesztelik az új, fluidágyas technológiát

Utolsó szakaszába ért a kétéves, összetett 
beruházási folyamat az Oroszlányi Erőmű-
ben, amelyben hazai illetve nemzetközi 
szakemberek vettek részt. A környezetvé-
delmi előírásoknak korábban nem megfe-
lelő technológiát felváltotta egy modern, 
környezetbarát biomassza tüzelésű flui-
dágyas üzemelés. A kihalt, ikonikus orosz-
lányi erőműben ismét van élet, visszatér-
tek a régió villamosipari dolgozói illetve 
új szakemberek, és az indulásához szük-
séges, tervezett 350 állás szinte betelt. A 
most induló novemberi próbaüzem után az 
erőmű december végén várhatóan már az 
országos ellátási rendszerbe is bekapcso-
lódik az áramtermeléssel.
A Veolia csoport beruházásának megvalósí-
tása során az Oroszlányi Erőmű két koráb-
bi vegyes tüzelésű kazánja fluidágyas bio-
masszatüzelésű technológiával korszerűsö-
dött, és a turbinákat felhasználva több mint 
600 GWh villamos energiatermelésre lesz 
képes. Az import földgáztól független, ré-

giós beszerzé-
sű biomassza fű-
tőanyag-haszná-
lattal a korábbi-
nál korszerűbb, 
fenntarthatóbb, 
CO2 semleges 
áramtermelés 
kezdődik Orosz-
lányban, amely 
nemcsak mun-
kahelyeket bizto-
sít a térségben, 
hanem gazdasá-
gélénkítő hatása 
is van.

Vollár Attila a Veolia Közép-magyar-
országi erőművek regionális igazga-
tója elmondta: „Vállalatunk a beruhá-
zással a régió energiatermelésének 
hagyományát folytatja, és ennek lét-
jogosultságát erősíti, hogy az erőmű 
tervezett létszámát a környéken élő 
szakemberekkel illetve a villamo-
siparhoz csatlakozó új munkatársak-
kal értük el. Biztosak vagyunk abban, 
hogy ebben nagy szerepe van a mo-
dern technológiának, amely a koráb-
biaknál sokkal korszerűbb, és több munkafá-
zisa is automatizált. Emellett, aki ezt az ipar-
ágat választja, az nálunk életpályamodellt 
kap, akár 10-20 évre is tervezhet. Ráadásul 
ritka lehetőség megélni egy erőmű építésé-
nek és indulásának a folyamatát. Most pedig 
a legizgalmasabb szakaszba értünk, amikor 
a teljesen új technológia próbaüzeme zajlik.”
A kívülállók számára igazán látványosan 
nyáron változott az erőmű, egyrészt látha-
tóvá váltak az átépítések, az új épületrészek, 
másrészt a dolgozók többsége tavasztól ér-
kezett. Számukra a szakmai kihívást a kor-
szerűsített, fluidágyas technológia, a megú-
jult vízelőkészítőmű, illetve tüzelőanyag-fel-
adó rendszer jelenti, amelyhez szükség volt 
az irányítástechnika és a villamoshálózat fej-
lesztésére is.
Az erőmű modernizált, újjáépített techno-
lógiájának novemberre tervezett próbaüze-
me előtt felkészítik a turbinákat és kazáno-
kat az energiatermelésre. Ennek fontos sza-
kasza a csővezetékek és a gépek belső tere-
iből a por- és más kis szennyezőrészecskék 
eltávolítása, amelyek működés közben káro-
síthatják a gépek egyes részeit. A két kazán 
és turbinák tisztítási folyamatát és az úgyne-

vezett melegüze-
mű próbát a szak-
emberek magas-
nyomású gőzzel 
végzik október-
ben. A többhetes 
felkészülő sza-
kasz elengedhe-
tetlen az új tech-
nológia tesztelé-
séhez, hogy a vé-
gén üzembiztos 
termelés induljon 
el. A vállalat egy 
nagyon részletes 
menetrend alap-
ján végzi a védelmi és melegüzemi próbá-
kat a kazánok és turbinák, valamint a tűzte-
rek esetében is. 
A legizgalmasabb szakmai rész mindenkép-
pen a 7 napos próbaüzem lesz, amelyre fo-
kozatosan készítik fel a rendszert. A sike-
res próbaüzem után az erőmű az országos 
áramellátásba a 2×49,9 MW teljesítményű 
turbinákkal várhatóan december utolsó nap-
jaitól kapcsolódik be a kereskedelmi üzem 
megkezdésével. 
A vállalatnál folyamatos a munkatársak kép-
zése, hiszen egy új technológiát kell megis-
merniük és ehhez szükséges átvenni olyan 
szakági munkatársak tapasztalatát és tudá-
sát, akik hasonló technológiával dolgoznak. 
Emiatt a Veolia csoport más erőműitől is ér-
keztek szakemberek, illetve a kazánok mo-
dernizálója, a finn Valmet is átadott szakmai 
ismereteket. A folyamat izgalmakkal és lelke-
sedéssel teli, mert mindenki várja az éles in-
dulást. A munkafolyamat egyre kiterjedtebb, 
most már délután és éjszaka is van élet az 
erőműben. Sok fiatal is csatlakozott a villa-
mos iparághoz, ráadásul pár éves munkata-
pasztalattal és többféle szakmából, ami még 
izgalmasabbá teszi az új munkakultúra ki-
alakítását. A vállalat a teljes üzem elérésé-
nél a környező településekről érkező munka-
társaknak műszakos buszjáratokat biztosít 
majd. (x)
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Érdekesség 
a technológiáról:
Az erőmű fluidágyas techno-
lógiájával 540 fokos gőzt ál-
lítanak elő, amit csak 99 bar 
nyomáson lehet megtenni. 
Emiatt a fő gőztermelő rend-
szereket is ehhez a nyomás-
hoz alakítják ki, így garantál-
va a legoptimálisabb erőmű-
vi hőkörfolyamatot a 2 da-
rab 49,9 MW-os természe-
tes cirkulációjú fluidágyas 
kazán és a Láng turbinák kö-
zött, amik a Ganz turbóge-
nerátor segítségével állíta-
nak elő áramot.

A beruházó:
Az Oroszlányi Erőmű be-
ruházói a Veolia-csoport-
hoz tartozó CHP-Invest Kft. 
és az Újpalotai Energia Kft. 
A Veolia Energia Magyaror-
szág Zrt. itthon egyedülálló 
szakmai tapasztalattal ren-
delkezik a korábbi szén, illet-
ve vegyes tüzelésű erőmű-
vek fluidágyassá történő át-
alakításában, széleskörű re-
ferenciái vannak Európában 
(Poznan, Lodz stb.) és itt-
hon (Ajka és Pécs) is. A vál-
lalatcsoportnak hazánkban 
az Oroszlányi Erőmű már az 
ötödik ilyen beruházása.



Túl az első üléseken az új 
képviselő-testület

Ahogy arról korábban beszámol-
tunk, a Fidesz-KDNP 5, az OLPK 5 
és a Mi Hazánk 1 képviselőjéből, va-
lamit a szintén Fidesz-KDNP-s pol-
gármesterből áll az új testület, így a 
szavazatok számának tekintetében 
egyértelműen kisebbségbe került a 
várost az elmúlt 10 évben többségben 
irányító OLPK szövetség. 
Az ünnepi alakuló ülésen az önkor-
mányzati képviselők és a polgármes-
ter is letették esküjüket, és 9 napirendi 
pontot tárgyaltak is. Ezek többsége az 
alakuláshoz kapcsolódó pont volt. 
Immáron ismét két főállású alpolgár-
mestere van városunknak: a hivatali 
dolgozók számára már ismerős Geren-
day Zsuzsanna, aki egyben a polgár-
mester megbízott helyettese is lesz, és 
a civil, üzleti életből érkezett Mók At-

tila, aki szavazati joggal nem rendelke-
ző, szakmai alpolgármester. 
A testületi ülések döntéseit előkészíte-
ni hivatott, eddigi három bizottságból 
csak kettő maradt: már Pénzügyi és 
Humán Bizottságnak, valamint a Vá-
ros- és Gazdaságfejlesztési Bizottság-
nak hívják őket. Ezenfelül megalakult 
egy munkacsoport, amely a közbeszer-
zésekkel foglalkozik. A pénzügyi bi-
zottságot hagyományosan az ellen-
zék vezeti, így a mostani felállásban a 
Pénzügyi és Humán Bizottság elnö-
ke az OLPK-s Rajnai Gábor lett. Ren-
des tagjai: Babai János, Gyuga Mihály 
József, Papp Péter Attila, Szabó György, 
Székely Antal, Vargáné Vojnár Katalin, 
külső bizottsági tagok: Auerné Böröcz-
ky Erzsébet, Benyiczki Ágota, Moldo-
ván László, Puskás Alexa.

A Város-, és Gazdaságfejlesztési bizott-
ság elnöke Gyuga Mihály József, rendes 
tagok: Fehérdi Zsuzsanna, Kontschán 
Flórián Jenő, Papp Péter Attila, Molnár 
István, Szabó György, külső bizottsági 
tagok: Túri Bernadett, Hartyáni László 
Imre, Szigeti Árpád Olivér. 
Az önkormányzat gazdálkodásának, a 
városi közművelődési, oktatási-nevelé-
si és sport tevékenység, valamint a szo-
ciális, egészségügyi ellátás felügyele-
tének tanácsnoka: Papp Péter Attila, a 
városfejlesztési, városrendezési tervek 
és programok, beruházások, önkor-
mányzati vagyon hasznosításának fel-
ügyeletének tanácsnoka: Molnár Ist-
ván lett. 
Az alakuló ülésen ott volt dr. Kancz 
Csaba, Komárom-Esztergom várme-
gye főispánja, valamint Czunyiné dr. 

Bertalan Judit országgyűlési képvise-
lő is. Takács Károly a leköszönt pol-
gármestertől is megszokott módon, 
hivatalos facebook oldalát is használ-
ja majd a lakosság tájékoztatására. 
Ezen az eseményen még Bársony Éva a 
jegyző SZMSZ szerinti helyettese vett 
részt, de azóta már dr. Tomayer Tamás 
az Oroszlányi Közös Önkormányzati 
Hivatal új jegyzője. 

Ahogyan azt legutóbbi számunkban 
írtuk, a Majki tulajdonszerzés rövid 
határideje miatt október 24-én már 
egy rendkívüli ülés összehívására volt 
szükség: ezen zárt ülés keretében tár-
gyalták a Majki Kamalduli Remeteség 
és Eszterházy Kastély tulajdonszerzé-
séhez kapcsolódó pályázat fontosabb 
kérdéseit. És ha már összeült a testü-
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2024. október 14-én tartotta ala-
kuló ülését az Oroszlányi Szlovák 
Nemzetiségi Önkormányzat és az 
Oroszlányi Roma Nemzetiségi Ön-
kormányzat. A szlovák önkormányzat 
képviselői: Szabó István Lajosné, Beké-
né Sziráki Marianna, Bíró Józsefné, Tóth 
Istvánné és Viczena Miklós, elnöküknek 
Szabó István Lajosnét választották. A 
roma önkormányzat képviselői: Nyári 
Tamás Krisztián, Danyi Erzsébet Matild, 
Hollóné Lőrincz Veronika, Kovács Gab-
riella, Poczók János, elnöküknek Nyári 
Tamás Krisztiánt választották.

■

Gyuga Mihály József, a Város- és 
Gazdaságfejlesztési Bizottság elnö-
kének kezdeményezésére október 
16-án helyszíni bejárás keretében a hi-
vatal és az üzemeltető cégek képviselői 
megtekintették a strand létesítményeit, 
gépészeti berendezéseit. Megállapítot-
ták, hogy a szükséges felújítási mun-
kálatok elvégzése után lehetségessé 
válhat a strand újranyitása a 2025-ös 
szezonban. 

■

A biomasszával üzemelő Oroszlányi 
Erőmű újranyitásával további jelen-
tős, kb. 180 db tehergépjármű/nap 
forgalomnövekedés várható Kör-
nyén. A Környét elkerülő út tervezése, 
a tervek engedélyezése – a korábban 
megismert nyomvonalon – gyorsított 
eljárásban is csak 2025 év nyarán kez-
dődhet, átfutási idejük onnan számítva 
legalább két év. 

■

Október 19-én lakossági fórumon 
vett részt Takács Károly polgármes-
ter a Német-dűlőben. A kötetlen be-
szélgetést Babai János területi képvi-
selő szervezte, melyen részt vettek az 
Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkor-
mányzat tagjai, és Baráth Domonkos, a 
Szociális Szolgálat intézményvezetője 
is. Sok egyéb mellett a betörésekről, 
kábítószerkereskedelem okozta prob-
lémákról, az utak általános állapotáról, 
további kamerák kiépítéséről esett szó. 

■

Októberben a kínai Szecsuán tarto-
mányból, Neijiang városból látoga-
tott városunkba egy politikai delegá-
ció Xu Lianying alpolgármester asszony 
vezetésével. Az első kapcsolatfelvétel 
Oroszlány és Neijiang város együttmű-
ködési lehetőségeit célozta, a négymil-
ló lakosú kínai város jelentős ipari-, és 
technológiai parkokkal rendelkezik. 



Elmúlás
November hónap a naptári év el-
múlását jelzi, az évszakok válto-
zásában az ősz is valami vége felé 
tar. Találunk e valami hasonlóságot 
egy ember életében?
A demencia, ezen belül is az Alzhei-
mer-kór egy embert próbáló, szomo-
rúsággal, tehetetlenségérzéssel járó, 
esetenként igen hosszú (7-15 év), a 
beteget és a gondozót testileg-lelki-
leg kimerítő életszakasz, amely el-
múlással végződik.
Juhász Ágnes demencia-specialis-
ta úgy fogalmaz, hogy a demen-
cia-gondozást tanulni KELL, a be-
tegség természetét előbb ELFO-
GADNI, később MEGÉRTENI szük-
séges ahhoz, hogy életünk – akkor 
is, ha egy másik dimenzióban, de – 
értékelhető és értékes vonalon ha-
ladhasson tovább, a betegség meg-
létével együtt is.
Ezen elv segítését, megvalósítását – 
szándékunk szerint – segítette a he-
lyi lapban 2021. októbertől havonta 
megjelenő (37 alkalom), egészség-
ügyi és szociális szakemberek által 
készített cikksorozat. A szerzők el-
méleti ismeretekkel, gyakorlati taná-
csokkal és kreatív megküzdési stra-
tégiákkal segítenek a családtagok-
nak a tőlük testileg, lelkileg, érzelmi-
leg egyre távolodó beteg gondozá-
sában, és elviselhetőbbé tenni ezt a 
fájdalmas állapotot, mind a hozzá-
tartozók, mind a beteg számára.
Az időjárás és más körülmények vál-
tozása, a beteg állapotának függvé-
nyében bizonytalanságot okoz, ki-
számíthatatlan cselekedeteket pro-
dukálhatnak,
Aktuálisan a megfelelő öltözködés 
mellett, a korai sötétedés zavarságot 
eredményezhet, főként, ha a napi 
sétát egyedül teszik. Ezért, családta-
gunkat ne engedjük el kíséret nélkül. 
Ősszel is tervezhetünk kisebb közös 
túrát, kirándulást, vagy csak egysze-
rű sétát. A kinti programok szórakoz-
tatóak tudnak lenni, hiszen ilyenkor 
is szép, színes a természet, izgal-
mas az erdő, a parkok. Napi sétáin-
kon a megszokott útvonalon is szép 
emlékeink felidéződnek, régi isme-
rősökkel találkozhatunk, együtt töl-
tött minőségi időt jelentenek, ezek 
mind megnyugtatóan hatnak a be-
tegre.
Fontos, ha bizonytalankodó személyt 
látunk, legyünk segítségére.

Alzheimer Café szervezők

let, külön napirendi pontként meg-
ragadták a lehetőséget arra, hogy egy 
elektromos tesztautó megvásárlásáról 
is döntsenek: az ebrendészeti telep szá-
mára. A jármű 200 km feletti névleges 
hatótávolsága a napi feladok számára 

elegendőnek tűnik, egyszerűbb szer-
kezete gondtalanabb használatot ígér: 
A jelenlegi – használtan vásárolt – jár-
művük már gyakran szorult javításra. 
A hosszabb távú tervek szerint a kör-
nyező településeken is feladatot teljesí-
tő ebrendészet telep helyén saját nape-
lemeket is felszerelnének, így ez az új 
furgonnal együtt egy érdekes kísérlet-
nek tűnik. A csekély km futású tesz-
tautót jelentős, 3 millió forintot meg-
haladó kedvezménnyel veheti meg a 
város, melynek költségvetésében van 
tartalék erre a kiadásra. 
Az október utolsó napján tartott első, 
rendes ülésén pedig az ilyenkor „szo-
kásos” beszámolókat fogadta el az új 
testület. Az Önkormányzati Tűzol-
tóság, a Polgárőr egyesület és a város 
óvodái mutatták be az elmúlt évük te-
vékenységeit, valamint az iskolai kör-
zethatárokról és a Jó tanuló-Jó spor-
toló pályázat jelöltjeiről is hoztak dön-
tést. 
Az eddigiek alapján tehát elmondha-
tó az, hogy a hatalomátadás érdemi 
„műbalhék”, szándékos akadályozta-
tás, vagy az ilyenkor a mai magyar po-
litikára jellemző mocskolódás, utolsó 
pillanatban hozott nagy anyagi erejű 
döntések nélkül ment végbe városunk-
ban. Azt, hogy az új szereplők alkal-
masságával, a személyi döntések he-
lyességével kapcsolatosan nyilvánosan 
megfogalmazott aggodalmak megala-
pozottnak bizonyulnak-e, azt az érde-
mi munka megkezdésével, a követke-
ző években tapasztalni fogja minden 
oroszlányi lakos. 
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A polgármesterek, alpolgármeste-
rek fizetését és egyéb juttatásait tör-
vény határozza meg, például a te-
lepülés lakosságszámától függően. 
Ennek alapján Takács Károly, Orosz-
lány város főállású polgármestere il-
letménye havi bruttó 975.000 Ft, ide-
gennyelv-tudási pótléka 11.595 Ft/
hó, költségtérítése 146.250 Ft/hó 
Gerenday Zsuzsanna főállású al-
polgármester illetménye havi brut-
tó 877.500 Ft-ban, idegennyelv-tu-
dási pótléka havi bruttó 11.596 Ft-
ban, költségtérítése 131.625 Ft/hó.  
Mók Attila főállású alpolgármes-
ter illetménye havi bruttó 800.000 
Ft, költségtérítése 120.000 Ft/hó. 
A polgármester és főállású alpolgár-
mesterek részére - a köztisztviselők-
kel azonos mértékű - évi 400.000 Ft 
összegű (2024-ben időarányos) ca-
fetéria jár. 
Lazók Zoltán volt főállású polgár-
mestert végkielégítésként – ugyan-
csak törvény alapján – három havi 
illetményének megfelelő összeg, 
azaz 2.925.000 Ft illeti meg. A testü-
let az alakuló ülésén arról is döntött, 
hogy ezt a végkielégítést további 3 
havi illetményének megfelelő ösz-
szeggel kiegészíti.



Összefogással a 
tűzoltókért

Régi vágya volt helyi tűzoltóinknak a 
laktanya konyhájának felújítása és bő-
vítése. A közel 20 fős létszám a bőví-
tést, az eredeti konyha kora pedig a fel-
újítást indokolta. Idén október végére – 
köszönhetően számos támogatónak és 
segítőnek – ez végre valósággá válha-
tott. A változást nyugodtan nevezhetjük 
teljes felújításnak: a bútorzattól a járóla-
pig minden új, és alapterületében is nőtt 
a konyha, mely egy ilyen közösség ese-
tében ugyanolyan fontos helyszín, mint 
bármelyik családban. Az új konyhához 
a Veolia Water Hungary Kft. mellett a 
Túra-Truck Kft., Aszódi-Vill Kft., Gei-
zer Kft., Vértes és Vidéke Kft., Rolatast 
Kft., Balla gumiszervíz, Klíma Császár 

A1 Klíma, Szűcs Gábor, Török Lász-
ló, Komárom-Esztergom vármegye Ka-
tasztrófavédelméért Alapítvány, Orosz-
lány Város Képviselő Testületéből Babai 
János, Papp Péter és Rajnai Gábor vala-
mint még az Oroszlányi Önkéntes Tűz-
oltó Egyesület és a Mexpert fuvarozás is 
hozzájárult. 

Kilencedszer egymillió
A napokban a BorgWarner Oroszlány 
Kft. átvehette a cégcsoport által alapí-
tott President’s Safety Awardot, amely 
a kimagasló munkabiztonság Borg-
Warneren belüli elismerése. A díjat a 

világ bármely BorgWarner telephelye 
elnyerheti, ehhez azonban jelentésköte-
les baleset vagy annak lehetősége nél-
kül kell ledolgozni 1 000 000 azaz egy-
millió munkaórát, és rendelkezni kell a 
munka helyi egészségvédelemre és mun-
kabiztonságra vonatkozó ISO 45001-es 
tanúsítvánnyal. A BorgWarner Orosz-
lány Kft. hosszú évek óta rendelkezik 
az ISO 45001-es tanúsítvánnyal, a bal-
esetmentes munkaórákat őszre sikerült 
összegyűjteni. Az ünnepélyes díjátadó-
ra október 22-én került sor. Az impo-
záns díjat a vállalat alelnöke, Chris Wal-
sh adta át Bogár Attila ügyvezető igazga-
tónak. 
A díj elnyerése egyértelműen a dolgozók 
EHS tudatos hozzáállásának köszön-
hető, ezért a vállalat már hagyományo-
san nagyszabású közös ünnepléssel, va-
lamint ajándékkal kedveskedik minden 
dolgozójának. Ez most egy beépített vi-
lágítással ellátott hátizsák volt, mellyel 
az őszi, ködös és borongós időjárásban 
a munkahelyen kívül is növelhetik biz-
tonságukat. 
Hagyomány továbbá, hogy Oroszlány 
egyik legnagyobb munkáltatójaként a 
BorgWarner Oroszlány Kft. nagyon fi-
gyel a közösségek támogatására, és ma-
gára Oroszlány városára is. A biztonsá-
gért kapott díj szellemében, a baj és bal-
esetek megelőzését szem előtt tartva az 
Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltóság-
ra esett a választásuk, és a díjátadó ke-
retében Bogár Attila ügyvezető igazgató 
10 ezer dollár összegű felajánlást nyúj-
tott át Szabó Imre Tűzoltóparancsnok-
nak, aki a lánglovagok képviseletében 
vett részt a rendezvényen.
A parancsnok az ünnepségen elmond-
ta, hogy ahogy korábban is, úgy most is 
személyi felszereléseik bővítésére, pótlá-
sára fordítják a kapott összeget. Háláját 
fejezte ki azért, hogy ismét az Oroszlá-
nyi Önkormányzati Tűzoltóság jutha-
tott ehhez a pénzadományhoz, hiszen 
már korábban is voltak a díj kedvezmé-
nyezettjei. Az oroszlányi üzem ugyanis 
immáron kilencedik alkalommal nyer-
te el a President’s Safety Awardot: ilyen 
sokszor a világon egyetlen más Borg-
Warner üzem sem teljesített ilyen jól 
ezen a területen. 

Remekeltek az OKSE 
korábbi kajakosai 

Szegeden
2020 után ismét Szeged adott otthont 
a kajak-kenusok Olimpiai Reménysé-
gek Versenyének (ORV). A Maty-éren 
tarolt a 85 főből álló magyar váloga-
tott. Az ORV-n 44 ország kajakosa, ke-
nusa indult 382 futamban, négy napon 
keresztül. A magyarok 14 aranyérmet, 
15 ezüstöt és 10 bronzérmet szereztek, 
ezzel magasan az éremtáblázat első he-
lyén végeztek. A mienk után a kanada-
iak gyűjtötték a legtöbb érmet (8 arany, 
4 ezüst, 3 bronz). – A volt OKSE-s kaja-
kosok tanulmányaikat Budapesten, va-
lamint Székesfehérváron folytatják. Les-
kó Vivien a budapesti, Bacsányi Kriszti-
na és Leskó Lili pedig a sukorói Kovács 
Katalin Akadémián kajakoznak tovább. 
Az eredményeiket azonban figyelem-
mel kísérjük, büszkék is vagyunk Rá-
juk – emelte ki Aszalós Miklós szakosz-
tályvezető. A szeptember 19-22-ei ered-
mények: K4 női 500 m U17 A döntő – 2. 

Leskó Vivien, Acélos Hanna Glória, Var-
ró Csenge, Moór Mirtill; K4 női 200m 
U17 B döntő – 4. Leskó Vivien, Var-
ró Csenge, Gábor Alíz, Bokányi Nóra; 
K2 női 1000 m U16 A döntő – 1. Acélos 
Hanna Glória, Leskó Vivien; K4 1000 m 
– 3. Leskó Vivien.

Nagy Zoltán 
Emlékverseny

Huszonkettedik alkalommal rendezték 
meg a nagymúltú Holt-Tiszán a fiatalon 
elhunyt kajakozó, Nagy Zoltán emléke 
előtt tisztelgő versenyt. Annak ellenére, 
hogy közben zajlott az ORV, 42 egyesü-
let 498 versenyzője 670 hajóosztályban 
és 64 futamban indult. Bacsányi Krisz-
tina kétszer is a dobogó legfelső fokára 
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Eseménydús októberen van 
túl az MVM-OSE Lions

Az MVM-OSE Lions élvonalbeli férfi 
kosárlabda-csapata számára moz-
galmasan alakult az október, hiszen 
Váradi Kornél vezetőedző együttese 
lapzártánkig öt bajnoki mérkőzést ví-
vott ebben hónapban. Az oroszlányi 
gárda a hónap első napján 78:71-es 
vereséget szenvedett Szolnokon, az-
tán előbb remek második félidei já-
tékkal a Zalaegerszeget (83:78), majd 
az egész meccsen, de különösen a 
negyedik negyedben jó teljesítményt 
nyújtva a Kecskemétet (94:62) győzte 
le egyaránt hazai pályán. A két győz-
tes meccset három vereség követ-
te: előbb Szegeden (80:69), majd ha-
zai környezetben a bajnoki cím-
védő Falco (102:69) és szin-
tén hazai pályán a Sopron KC 
(68:80) ellen maradt alul a csa-
pat és a tizenkettedik helyről 
folytathatta a bajnokságot.
Az U21-es fiúegyüttes há-
rom negyeden keresztül reme-
kül játszva végül szoros mecs-
csen maradt alul Szolnokon 
(97:96), majd a Zalaegerszeg 
ellen is veszített hazai pályán 
(88:72). Két vereség után két győze-
lem következett, előbb a Kecskemét 
ellen (70:55) szintén pályaválasztó-
ként, majd Szegeden (72:54). A Fal-
co elleni hazai összecsapását 86:72-
re elveszítette a gárda, amely ezt kö-
vetően a 12. helyen állt az élvonalbeli 
bajnokságban.
Az egyesület a nemzeti regionális fiú 
juniorbajnokságban szereplő U19-es 
csapata eddig remekel, hiszen mind a 
négy mérkőzését megnyerte.
A fiú kadettbajnokság (U16) országos 
főtábláján szereplő oroszlányi A-csa-
pat eddigi egyetlen összecsapását el-
veszítette az A-csoportban. A B-csa-

pat a regionális bajnokságban kezdi 
meg a küzdelmeket a későbbiekben.
Az U14-es leányegyüttes az orszá-
gos serdülőbajnokság alapszakaszá-
nak alsóházában, a Nyugati B-csoport 
1. fordulójában 1-1-es mérleget ért el 
Székesfehérváron.
A hasonló korosztályú fiúcsapat szin-
tén az országos bajnokság alapszaka-
szának alsóházában, azon belül is az 
Északnyugati-csoportban szerepel, 
ahol az első két, egyaránt Sopronban 
játszott mérkőzését nagy különbség-
gel nyerte meg.
Az MVM-OSE Mór U13-as leánycsa-
pata kiütéses hazai győzelemmel 

kezdte a szezont a Pest vármegyei 
korosztályos bajnokságban.
Az egyesület az országos Gyermek 
Kupában szereplő U12-es csapatai kö-
zül a Mór két hazai győzelemmel, a 
Mosonmagyaróváron szereplő TKC és 
a Sopronban pályára lépő Vadmacs-
kák egy-egy győzelemmel és vere-
séggel, míg szintén Sopronban játszó 
Oroszlánok két vereséggel zárta a 4. 
régió 1. fordulójának küzdelmeit.
Az U11-es korosztály számára kiírt 
országos Kenguru Kupában szerep-
lő Simbák mindkét mérkőzésén maga-
biztos győzelmet aratott a 4. régió 1. 
fordulójának hazai rendezésű tornáján.

állhatott, továbbá Leskó Lili 2. helyezést 
ért el K2-ben.
K1 Női Ifjúsági U17-U18 2000 m döntő 
– 1. Bacsányi Krisztina; K1 Női Ifjúsá-
gi U17-U18 200 m A döntő – 1. Bacsányi 
Krisztina; K2 Női Kölyök U14. 2000 m 
– 2. Varga Lara Zsófia, Leskó Lili.

Oroszlányi éremeső 
súlyemelésben

Oroszlány adott otthont október első 
hétvégéjén a Huszka Mihály emlék-
versenynek, amelyen természetesen 
az OSZE is képviseltette magát. A te-
hetséges súlyemelők különböző kor-
csoportokban mérettették meg magu-
kat. — A rendezés kiválóan sikerült, a 
legnagyobb létszámmal a kisbériek je-
lentkeztek, az OSZE, vagyis Orosz-
lány négy arra érdemes versenyzővel 
vett részt — emelte ki Bagócs János vi-
lág- és Európa-bajnok súlyemelő, edző.  
A tíz esztendős Vadász Krisztina a le-
ány korcsoportban megjavította a leg-
jobb teljesítményét mindkét fogásnem-
ben. A 36 kg-os súlycsoportban 24 kg-
ot szakított és 33 kg-ot lökött, ezzel ösz-
szetettben 57 kg-ot ért el. Ez a nagysze-
rű teljesítmény megfelel a tizenöt évesek 
harmadosztályú szintjének. A tizenegy 
éves Német Rudolf a fiúk korcsoportjá-
ban, a 81 kg-os súlycsoportban 44 kg-ot 
szakított, valamint 55 kg-ot lökött. Ösz-
szetettben 99 kg-ot teljesített, és ered-
ményével beállította a legjobb teljesít-
ményét. A serdülő 73 kg-osok között a 
tizennégy esztendős Krasznay Levente 
58 kg-ot szakított, továbbá 73 kg-ot lö-
kött, ezzel megjavítva az összetett leg-
jobb teljesítményét 131 kg-ra. Végh Kop-
pány szintén tizennégy évesen (serdülő 
89 kg) 51 kg-ot szakított és 70 kg-ot lö-
kött. Így ő is megjavította a legjobbját az 
összetettben elért 121 kg-mal. Teljesít-
ményüknek köszönhetően mind a négy 
versenyző az első helyen végzett. Bagócs 
János a versenyzők mellett a szülőknek 
is megköszönte az odaadó segítségüket 
a verseny lebonyolításával kapcsolat-
ban – számolt be a sporteseményről az 
oroszlany.hu. 
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Az ajánlat optikai hálózaton, 1 év hűség 
vállalása esetén, visszavonásig érvényes és 
az első hónapban díjmentesen lemondható.

Részletek: telekom.hu/gigaeros
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Judo érmek 
Szlovákiából

Október 19-én Szlovákiában, 
Gúta Város Nagydíjáért ver-
senyezhettek az Oroszlányi 
Judo Club sportolói. A ver-
senyre 26 egyesület nevezett 
és 252 indulója volt a megmé-
rettetésnek. Az oroszlányiak 
5 versenyzőjéből 3 fő állhatott 
dobogóra: Kontra Mercédesz 
ezüstérmes, Takács Kristóf és 
Szmilek Pál bronzérmes lett. 
Péli Csenge IV. helyezett lett. 
Edzőjük most is Végh Tibor 
volt – tájékoztatatta lapunkat 
Majtán Melinda.
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